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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka 

Szanowny Panie Ministrze! 
Docierają do mnie sygnały o problemach polskich przedsiębiorców zajmujących się naprawą i badaniami 

okresowymi butli gazowych, w tym ponowną oceną zgodności zbiorników na gaz, niespełniających 
wymagań dyrektywy dotyczącej transportowych urządzeń ciśnieniowych. 

Problemem jest to, że w prawie krajowym nie ma odpowiednich zapisów umożliwiających 
przeprowadzenie przez jednostkę certyfikującą ponownej oceny zgodności butli: 

- niespełniającej wymagań określonych w dyrektywie dotyczącej transportowych urządzeń ciśnieniowych, 
- której proces ponownej legalizacji nie rozpoczął się przez 1 lipca 2006 r. 
Polscy przedsiębiorcy prowadzą badanie butli nie tylko dopuszczonych do obrotu na rynku krajowym, ale 

także, na zlecenie firm zagranicznych, butli z całego obszaru Unii Europejskiej. Sytuacja, kiedy nie ma 
odpowiednich zapisów w prawie krajowym, prowadzi do dużych problemów rodzimych firm, które aby 
przetrwać, gotowe są do przeniesienia podstawowej działalności gospodarczej do Czech lub Niemiec, gdzie 
nie ma takich luk prawnych. 

Zwracam się do Pana Ministra o informację, jakie działania zamierza podjąć resort gospodarki w tej 
sprawie. 

Z poważaniem 
Marek Ziółkowski 

 
 


